
Протокол

спільного засідання постійних комісій:
з питань комунальної власності та житлово-комунального господарства і

розвитку місцевого самоврядування,
з питань довкілля, природних ресурсів та відновлюваних

•••джерел енергії,
з питань земельних відносин та містобудування

Від «24» червня 2022 року 15.00
Велика зала адмінбудинку рад

Присутні:
депутати міської ради:
Кудь Р.В., Кушнір В.П., Герасимчук В.В., Єриш Н.Л., Куценко В.В., Онищук 
С.М., Грек В.І., Смірнова М.О., Оберемок В.О., Смольницька О.В., Бойко О.Ф., 
Єлісевич О. В., Бабич Л.В.

НЕТЯЖУК Михайло - міський голова,
РУДЯК Людмила - секретар міської ради,
ЗИКОВА Олена - перший заступник міського голови з питань

діяльності виконавчих органів ради,
МАТВІИЧУК Валентина - заступник міського голови з питань діяльності

виконавчих органів ради, з питань ЖКГ,
КОСОВИЧ Тетяна - начальник відділу з питань енергозбереження,

енергоефективності та екології виконавчого комітету 
міської ради,

ПЕНЬКІВ СЬКА Ірина - завідувач сектору раціонального використання майна
міської ради,

Представники 1111 «Еко Енергія» (м.Біла Церква),
Представники ТОВ «ТеплоКоін» (м.Біла Церква).

Порядок денний

1. Про підготовку до опалювального сезону на території Фастівської міської 
територіальної громади (встановлення модульних котелень).
2. Про розгляд акту обстеження нежитлового приміщення на першому поверсі 
багатоквартирного будинку № 16 по вул.Транспортна в місті Фастів.
3. Р і з н е .

1. СЛУХАЛИ:
1.1. Нетяжука Михайла - міського голову, який нагадав присутнім, що на



попередньому засіданні комісій з питань комунальної власності та житлово- 
комунального господарства і розвитку місцевого самоврядування, з питань 
довкілля, природних ресурсів та відновлюваних джерел енергії було розглянуто 
питання щодо різних варіантів переходу на альтернативні види палива.

Представники суб’єктів господарювання (1111 «Еко Енергія», ТОВ «Тепло- 
Коін») надали інформацію про свій досвід роботи, умови встановлення та 
облаштування котелень на території нашої громади.

Також вони зазначили, що готові та мають можливість облаштувати 
твердопаливні котельні, які працюють на щепі - як додаткове джерело опалення 
- на територіях, де розміщені газові котельні №18, 19, 25, ЗО (м. Фастів) та 
ЗЗСО і ЗДО в с. Фастівець.

Вирішили: розглянути пропозиції суб’єктів господарювання -  потенційних 
інвесторів, попередньо узгодивши умови укладання договорів.

Голосували: за - одноголосно. Прийнято.

2. СЛУХАЛИ:
2.1. Куди Романа -  голову постійної комісії, який запропонував членам 
постійної комісії з питань комунальної власності та житлово-комунального 
господарства і розвитку місцевого самоврядування розглянути акт обстеження 
нежитлового приміщення на першому поверсі багатоквартирного будинку № 16 
по вул.Транспортна в місті Фастів, що був складений комісією у складі 
представників структурних підрозділів виконавчого комітету міської ради та 
КП «Фастівська ЖЕК».
Вирішили: відділу житлово-комунального господарства виконавчого комітету 
міської ради підготувати лист на власника даної будівлі — Інститут садівництва 
Національної Академії аграрних наук України - щодо впорядкування 
нежитлового приміщення на першому поверсі багатоквартирного будинку № 16 
по вул.Транспортна в місті Фастів.

Голосували: за - одноголосно. Прийнято.

2.2. Кудя Романа -  голову постійної комісії, який запропонував членам 
постійної комісії з питань комунальної власності та житлово-комунального 
господарства і розвитку місцевого самоврядування доповнити перелік вулиць з 
проведення ремонту доріг у місті Фастові вулицями: Петлюри, Мічуріна та 
Небесної Сотні.
Вирішили: доповнити перелік вулиць з проведення ремонту доріг у місті 
Фастові вулицями: Петлюри, Мічуріна та Небесної Сотні.

Голосували: за - одноголосно. Прийнято.

3. СЛУХАЛИ: Різне.
Всі присутні депутати обговорили питання щодо декомунізації вулиць у 
Фастівській МТГ.



Вирішили: Застосувати іншу форму обговорення процесу декомунізації вулиць 
у Фастівській МТГ.

Голосували: за - одноголосно. Прийнято.

Голова постійної комісії 
міської ради з питань комунальної 
власності та житлово-комунального 
господарства

Голова постійної комісії 
міської ради з питань охорони 
довкілля, природних ресурсів та 
відповідальних джерел енергії

Голова постійної комісії 
міської ради з питань земельних 
відносин та містобудування

Протокол вела:
Секретар постійної комісії 
міської ради з питань комунальної 
власності та житлово-комунального 
господарства і розвитку 
місцевого самоврядування

Роман КУДЬ

Станіслав ОНИЩУК

Вадим ОБЕР ЕМОК

Наталія ЄРИШ


